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Vragen van de leden Nijboer (PvdA) en Beckerman (SP) aan de 
Staatssecretarissen van Economische Zaken en Klimaat en van Financiën over 
de extra belasting van woningcorporaties op schadevergoedingen (ingezonden 
20 oktober 2023). 

Vraag 1
Bent u ermee bekend dat woningcorporaties in Groningen hogere winstbelas-
ting moeten betalen vanwege schadevergoedingen die zij ontvangen voor 
mijnbouwschade? 

Vraag 2
Vindt u dit ook niet onrechtvaardig? Waarom wordt schadevergoeding ineens 
belast? 

Vraag 3
Bent u bereid hier wat aan te doen door de schadevergoedingen niet te 
belasten dan wel door de corporaties voor de extra winstbelasting de 
komende jaren blijvend te compenseren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid de vergoedingen op een of andere wijze te defiscaliseren? 

Vraag 5
Vindt u dit niet ook een voorbeeld van weer een procedurele ellende waar in 
dit geval corporaties doorheen moeten? 

Vraag 6
Klopt het dat het gaat om groot geld, ongeveer 135 miljoen, waarvan 
115 miljoen onder de winstbelasting valt? 

Vraag 7
Hoeveel geld zouden corporaties daarvan precies moeten ophoesten? 

Vraag 8
Zijn er ook andere voorbeelden in het effectgebied waarbij schadeloosstelling 
wordt belast? Zo ja, hoe wordt hiermee omgegaan? 
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Vraag 9
Wilt u voorkomen dat corporaties en daarmee de Groningse huurders worden 
van dit bizarre regime?
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